
Protokół Nr 15-11/2007
z posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady Miasta Gdańska,  które 
odbyło się dnia  19 czerwca 2007 roku, rozpoczęte o  godz. 15.00, w sali  nr 003 – Nowy 
Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku.

Obecni:  według  załączonych  list  obecności,  które  stanowią  załącznik  nr  1, 
załącznik nr 2 do protokołu.

Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6),  czyli było 
quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny  Piotr  Dzik  –  Przewodniczący  Komisji  Polityki  
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska.

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 15 posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że 
porządek obrad został przedłożony radnym do skrytek w terminie regulaminowym, porządek 
stanowi załącznik nr 3 do  protokołu i przystąpił do ustalania porządku obrad.

Po sporządzeniu porządku obrad, zostały  skierowane jeszcze następujące projekty uchwał 
RMG w sprawach:

1.  zmiany Planu Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2007-2011 – druk nr 271. 

Kto z Państwa  jest za wniesieniem tego projektu uchwały i opiniowanie go w punkcie 1?

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

2. zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  rok  2007 
- druk nr 268

Kto z Państwa  jest za wniesieniem tego projektu uchwały i opiniowanie go w punkcie 2?

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

3. współdziałania  Gminy  Miasta  Gdańska  z  gminami  Gdynia  i  Sopot  w  zakresie 
wspólnego przedsięwzięcia pod nazwą „Inteligentny System Zarządzania Ruchem w 
Trójmieście – TRISTAR– druk nr 270.

Kto z  Państwa  Radnych  jest  za  wniesieniem tego  projektu  uchwały  i  opiniowanie  go  w 
punkcie 3?

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

4. ustalenia maksymalnej kwoty pożyczki udzielonej w 2007 roku Gdańskiej Fundacji 
Przedsiębiorczości oraz wyrażania woli udzielenia pożyczki – druk nr 269

Kto z  Państwa  Radnych  jest  za  wniesieniem tego  projektu  uchwały  i  opiniowanie  go  w 
punkcie 4?



Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

5. wyrażenia  woli  zawarcia  umowy  z  Gminą  Miasta  Sopotu  w  sprawie  wspólnej 
realizacji  przedsięwzięcia  pod  nazwą  „kanalizacja  deszczowa  w  zlewni  Potoku 
Granicznego w Gdańsku – budowa kolektora kanalizacji deszczowej na odcinku od 
ul.  Gospody  do  zbiornika  „Orłowska  II”  w  części  dotyczącej  budowy  Potoku 
Granicznego na odcinku od studni D12 do studni D5 – druk nr 282.

Kto z Państwa jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad w dniu dzisiejszym w 
punkcie nr 5?

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

6. Lokalnych inicjatyw inwestycyjnych Miasta Gdańska- druk nr 281

Kto z Państwa jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad w dniu dzisiejszym w 
punkcie nr 6?

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

7. zmiany uchwały Nr XLII/1502/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 29.09.2005 roku w 
sprawie  zatwierdzenia  zakresu  rzeczowego  i  źródeł  finansowania  przedsięwzięcia 
inwestycyjnego  o  nazwie  „Modernizacja  gospodarki  odpadami  komunalnymi  w 
Gdańsku”  oraz  udzielenia  upoważnienia  do  podpisania  wniosku  i  jego 
dofinansowanie z Funduszu Spójności  – druk nr 255.

Kto z Państwa jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad w dniu dzisiejszym w 
punkcie nr 7?

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

8. Obecny punkt 1 – druk nr 250 - będzie rozpatrywany w punkcie nr  8.  
9. Sprawy mieszkaniowe w punkcie 9.  

Do spraw mieszkaniowych zgłoszone zostały jeszcze dwa  wnioski w sprawie przepisania 
uprawnień do lokalu mieszkalnego przy ul. Reduta Żbik 7E  i  Strajku Dokerów 18

Kto z Państwa jest za wniesieniem tych dwóch wniosków do porządku obrad w miejscu gdzie 
będą rozpatrywane sprawy mieszkaniowe, tj. w punkcie 9 ? 

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 4 głosami za.

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tak zaproponowanego porządku obrad w 
dniu dzisiejszym?
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1. Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  zmiany  Planu 
Inwestycyjnego Miasta Gdańska na lata 2007-2011 – druk nr 271. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

2. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2007- druk nr 268

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania  Gminy Miasta 
gdańska z gminami Gdynia i Sopot w zakresie wspólnego przedsięwzięcia 
pod nazwą „Inteligentny  System  Zarządzania  Ruchem w Trójmieście  – 
TRISTAR” – druk nr 270.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

4. Opiniowanie  projektu uchwały  w sprawie ustalenia  maksymalnej  kwoty 
pożyczki  udzielonej  w 2007 roku Gdańskiej  Fundacji  Przedsiębiorczości 
oraz wyrażania woli udzielenia pożyczki – druk nr 269

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia umowy 
z Gminą Miasta Sopotu w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięcia pod 
nazwą „kanalizacja deszczowa w zlewni Potoku Granicznego w Gdańsku – 
budowa kolektora kanalizacji deszczowej na odcinku od ul. Gospody do 
zbiornika „Orłowska II” w części dotyczącej budowy Potoku Granicznego 
na odcinku od studni D12 do studni D5 – druk nr 282.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

6. Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  Lokalnych  inicjatyw 
inwestycyjnych Miasta Gdańska- druk nr 281.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

7. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XLII/1502/05  Rady  Miasta  Gdańska z  dnia  29.09.2005  roku  w sprawie 
zatwierdzenia  zakresu rzeczowego i  źródeł  finansowania  przedsięwzięcia 
inwestycyjnego  o  nazwie  „Modernizacja  gospodarki  odpadami 
komunalnymi  w Gdańsku” oraz  udzielenia  upoważnienia  do podpisania 
wniosku i jego dofinansowanie z Funduszu Spójności  – druk nr 255

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

8. Opiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę Rady Miasta 
Gdańska Nr XXII/650/04 z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie przyjęcia 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 
Gdańska na lata 2004-2008 – druk nr 250

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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9.  Rozpatrzenie  wniosków  w  sprawie  przepisania  uprawnień  do  lokali 
mieszkalnych, zlokalizowanych przy:

1) ul. Dunikowskiego 15B
2) ul. Sierpowej 25
3) ul. Wyzwolenia 50 I.A,
4) ul. Uczniowska 10A,
5) ul. Grottgera 8A/9,
6) ul. Hallera 106,
7) ul. Hallera 127
8) ul. Poczty Gdańskiej 2,
9) ul. Staszica 3,
10)ul. Reduta Żbik  7E
11)ul. Strajku Dokerów 18

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

10. Rozpatrzenie  wniosków  w  sprawie  przepisania  uprawnień  do  lokali 
użytkowych – garaży, zlokalizowanych przy:

1) ul. Kochanowskiego 116/120, garaż nr 5, 
2) ul. Kobieli, segment 22, box. 9

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

11. Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja

Głosowanie:

Porządek został przyjęty jednogłośnie – 4 głosami za.

Punkt - 1
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany Planu Inwestycyjnego 
Miasta Gdańska na lata 2007-2011 – druk nr 271. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani  Izabela  Kuś  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Planowania  i  Rozliczeń  w  Wydziale  
Programów Rozwojowych
Zreferowała  przedmiotowy projekt  uchwały  –  druk  nr  271  stanowi  załącznik  nr  4  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Komisja  przeprowadziła  krótką  dyskusję,  w której  nie  zgłosiła  poprawek i  wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały i następnie przystąpiła do głosowania.
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Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  RMG   w 
sprawie  zmiany  Planu  Inwestycyjnego  Miasta  Gdańska  na  lata  2007-2011,  zawartego 
w druku  nr 271. 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  – 4  głosami za  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy  
projekt uchwały, zawarty w druku nr 271 - bez poprawek.
Opinia Nr 15-11/104/82/2007 stanowi załącznik nr 5  do protokołu.

Punkt – 2
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Gdańska na rok 2007- druk nr 268
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pana Andrzej Bojanowski – Skarbnik Miasta Gdańska
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały –  druk  nr  268  stanowi  załącznik  nr  6  do 
protokołu.

Poinformował również Komisję, że do przedmiotowego projektu uchwały będzie dostarczona 
jeszcze autopoprawka

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Komisja  przeprowadziła   krótką dyskusję,  w której  nie  zgłosiła  poprawek i  wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały i następnie przystąpiła do głosowania.

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  RMG   w 
sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta  Gdańska  na  rok  2007, 
zawartego w  druku  nr 268.

Komisja przyjmuje do aprobującej wiadomości informację, że do projektu uchwały zostanie 
sporządzona autopoprawka.
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Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących się - przyjęła i  
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały,  zawarty  w  druku  nr  268  -  bez  
poprawek. 

Opinia Nr 15-11/105/83/2007 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Punkt – 3
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Miasta Gdańska 
z  gminami  Gdynia  i  Sopot  w  zakresie  wspólnego  przedsięwzięcia  pod  nazwą 
„Inteligentny  System  Zarządzania  Ruchem  w  Trójmieście  –  TRISTAR” 
– druk nr 270.
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani  Izabela  Kuś  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Planowania  i  Rozliczeń  w  Wydziale  
Programów Rozwojowych 
Zreferowała  przedmiotowy projekt  uchwały  –  druk  nr  270  stanowi  załącznik  nr  8  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Komisja  przeprowadziła  dyskusję,  w  której  nie  zgłosiła  poprawek  i  wniosków  do 
przedmiotowego projektu uchwały i następnie przystąpiła do głosowania.

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  RMG   w 
sprawie  współdziałania  Gminy  Miasta  Gdańska  z  gminami  Gdynia  i  Sopot  w  zakresie 
wspólnego  przedsięwzięcia  pod  nazwą  „Inteligentny  System  Zarządzania  Ruchem  w 
Trójmieście – TRISTAR”, zawartego w druku nr 270.

Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i  
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały,  zawarty  w  druku  nr  270  -  bez  
poprawek.
Opinia Nr 15-11/106/84/2007 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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Punkt – 4
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty pożyczki 
udzielonej w 2007 roku Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości oraz wyrażania 
woli udzielenia pożyczki – druk nr 269
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani  Ewa Miłek  –  Kierownik  Referatu Informacji  i  Analiz  Gospodarczych w Wydziale  
Polityki Gospodarczej
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  269  stanowi  załącznik  nr  10  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Komisja  przeprowadziła  dyskusję,  w  której  nie  zgłosiła  poprawek  i  wniosków  do 
przedmiotowego projektu uchwały i następnie przystąpiła do głosowania.

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał  pod głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  RMG   w 
sprawie ustalenia maksymalnej kwoty pożyczki udzielonej w 2007 roku Gdańskiej Fundacji 
Przedsiębiorczości oraz wyrażania woli udzielenia pożyczki , zawartego w druku nr 269.

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  -  6  głosami za  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 269 - bez poprawek.
Opinia Nr 15-11/107/85/2007 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Punkt – 5
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  zawarcia  umowy  z 
Gminą Miasta Sopotu w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 
„kanalizacja  deszczowa  w  zlewni  Potoku  Granicznego  w  Gdańsku  –  budowa 
kolektora  kanalizacji  deszczowej  na  odcinku  od  ul.  Gospody  do  zbiornika 
„Orłowska II” w części dotyczącej budowy Potoku Granicznego na odcinku od 
studni D12 do studni D5 – druk nr 282.
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani  Izabela  Kuś  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Planowania  i  Rozliczeń  w  Wydziale  
Programów Rozwojowych 
Zreferowała  przedmiotowy projekt  uchwały –  druk nr 282 stanowi załącznik  nr 12 do 
protokołu.
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Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Komisja przeprowadziła dyskusję,  w której nie zgłosiła żadnych poprawek i wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały i następnie przystąpiła do głosowania.

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  RMG   w 
sprawie  wyrażenia  woli  zawarcia  umowy  z  Gminą  Miasta  Sopotu  w  sprawie  wspólnej 
realizacji przedsięwzięcia pod nazwą „kanalizacja deszczowa w zlewni Potoku Granicznego 
w  Gdańsku  –  budowa  kolektora  kanalizacji  deszczowej  na  odcinku  od  ul.  Gospody  do 
zbiornika „Orłowska II” w części  dotyczącej  budowy Potoku Granicznego na odcinku od 
studni D12 do studni D5, zawartego w druku nr 282.

Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - przyjęła i 
pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy projekt  uchwały,  zawarty  w druku nr  282 -  bez 
poprawek.
Opinia Nr 15-11/108/86/2007 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Punkt – 6
Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  Lokalnych  inicjatyw 
inwestycyjnych Miasta Gdańska- druk nr 281.
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani  Izabela  Kuś  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Planowania  i  Rozliczeń  w  Wydziale  
Programów Rozwojowych 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały - druk nr 281 stanowi załącznik nr 13A do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Dyskusja:

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Z czego  wynika  zwiększenie  udziału  miasta  z  60  do  70%?  Czy  miasto  finansuje  100% 
przyłączy dla spółdzielni?

Pani Hanna Staszewska – przedstawiciel Wydziału Programów Rozwojowych
Uchwała nie przewiduje dofinansowania przyłączy, natomiast spółdzielnie jak inne podmioty 
otrzymują dofinansowanie. Jeśli chodzi o zwiększenie procentów, to w przypadku obiektów 
kultury związane jest to z tym, że Gdańska stara się o miano stolicy kulturowej w najbliższej 
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perspektywie, natomiast jeśli chodzi o sieć wodociągową,  to 60% otrzymywali inwestorzy 
dostawali bez żadnych przesłanek i często ci inicjatorzy pytali się dlaczego akurat wodociąg 
60% i postanowiono wyrównać do 70%, jak w przypadku pozostałej infrastruktury.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Czy to się będzie przekładało znacząco na kwotę dofinansowania?

Pani Hanna Staszewska – przedstawiciel Wydziału Programów Rozwojowych
I tak się poruszamy w środkach, jakie mamy do dyspozycji, więc jeśli mamy do dyspozycji 
daną kwotę to wnioski otrzymują dofinansowanie w wysokości zapewnionej od tej kwoty.

Pani  Izabela  Kuś  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Planowania  i  Rozliczeń  w  Wydziale  
Programów Rozwojowych 
Podział  środków  jest  uzależniony  od  wysokości  środków  przeznaczonych  na  lokalne 
inicjatywy  a  nie  odwrotnie,  czyli  nie  ilość  wniosków  wskazuje  jaka  ma  być  kwota  w 
budżecie, tylko odwrotnie, czyli dofinansowanie nie osiąga np. 50%.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji
Jeśli ktoś zrobi przyłącze na swój własny koszt, to GIWK mu dofinansuje?

Pani Hanna Staszewska – przedstawiciel Wydziału Programów Rozwojowych
Przyłącza nie są dofinansowane.

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji 
Ten projekt uchwały dotarł do naszych skrytek w dniu dzisiejszym. Jest to uchwała bardzo 
ważna, ponieważ pozwoliłem sobie w przeszłości przeanalizować funkcjonowanie lokalnych 
inicjatyw inwestycyjnych wstecz za kilka lat, i doszedłem tam do wielu cennych wniosków i 
obserwacji, kto dostał, ile dostał, dlaczego dostał, dlaczego jedni nie dostali a inni dostali po 
raz  kolejny  kwoty,  dlatego  jest  to  dokument  bardzo  ważny,  jeden  z  ważniejszych,  który 
będziemy uchwalać i w związku z tym jestem za tym, żeby go dokładnie przeanalizować.

W związku  z  tym zgłaszam wniosek formalny,  żebyśmy ten projekt  rozpatrywali  za 
tydzień i proponuję nawet nadzwyczajne posiedzenie Komisji. 

Przeglądałem kilka, bo w sumie chyba z 1998 roku funkcjonujące opracowanie przez gminę. 
W tym roku na 31 wniosków jest 22 deweloperów, 2 spółdzielnie, a podmioty indywidualne – 
osoby  fizyczne,  jakieś  towarzystwa  i  inne  ciągle  nie  otrzymują  dofinansowania.  Jestem 
zdania,  lat  temu  5  było  dofinansowanych  20  spółdzielni  a  tylko  5  deweloperów.  Pewne 
podmioty  zostały  zepchnięte  na  marginalizację,  żadnej  pomocy  im  się  nie  udziela  a 
deweloperom udziela się dużo, i to tym samym.

Mam pytanie, ile pieniędzy dostało „Impro”, ile pieniędzy dostała „Hossa” i inni. Proponuję 
przełożyć ten temat na nadzwyczajne posiedzenie i za tydzień podyskutujemy.

Pani Hanna Staszewska – przedstawiciel Wydziału Programów Rozwojowych
Każdy  wniosek,  który  do  nas  wpływa,  jeżeli  spełnia  wymogi  uchwały  dostaje 
dofinansowanie. Fakt, że spółdzielnie dostają mniej, to znaczy, że mniej wpływa wniosków 
ze spółdzielni.

Przewodniczący Piotr Dzik
Ile wniosków było złożonych przez spółdzielnie w tym roku?
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Pani Hanna Staszewska – przedstawiciel Wydziału Programów Rozwojowych
Wnioski złożyły chyba 2 spółdzielnie, dlatego jest więcej wniosków deweloperów.

Pani  Izabela  Kuś  –  p.o.  Kierownika  Referatu  Planowania  i  Rozliczeń  w  Wydziale  
Programów Rozwojowych 
Warunkiem udzielenia wparcia w ramach lokalnych inicjatyw jest złożenie wniosku, i tutaj 
ewentualna uwaga Pana Radnego mogłaby być skierowana w tę stronę, ile zostało wniosków 
odrzuconych i czy były odrzucone wnioski. Jeżeli nie były odrzucone, to znaczy, że taki jest 
rynek, deweloperzy działają na rynku mieszkaniowym a nie spółdzielnie.

Przewodniczący Piotr Dzik
Proszę przedstawicieli wnioskodawcy o złożenie na następne posiedzenie Komisji za tydzień 
wykazu wniosków, ile było wniosków, ile pieniędzy dostali deweloperzy  i inne podmioty a 
ile spółdzielnie i inne podmioty, ile wniosków zostało odrzuconych i dlaczego? 

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji 
Być może propozycja Pana Przewodniczącego będzie nieaktualna po tym, co powiem. Ja nie 
odmawiam tutaj trafności spostrzeżeń Pań, bo Panie się tym zajmują i mają trafne i zawiłe 
spostrzeżenia  i  im  dziękuję.  Natomiast  tak  się  złożyło,  że  rynek  i  nie  tylko  rynek  tak 
pokierowały sprawami, że Rada się właśnie tak opowiedziała w tej kwestii. 

Podam Państwu jeden przykład, na który zwracałem uwagę, kiedy już uchwalono kilka lat 
temu obowiązujący regulamin. Ja wiem, że tam są pewne problemy prawne, jeśli chodzi o 
zgodność tekstu z uchwała o finansowaniu gmin, ale brakuje mi wtedy, w tej uchwale jeszcze 
obowiązującej,  w  tym  regulaminie  brakuje  mi  zapisu,  który  by  nie  blokował  inicjatyw 
lokalnych. 

Polegało to na tym, że Rada Miasta uchwaliła w przeszłości, że jeżeli jakikolwiek obiekt o 
charakterze  sportowym,  czy  innym,  tu  wymieniony  w  tej  uchwale  byłby  dofinansowany 
chociażby złotówką,  środkami gminy przechodzi  na własność gminy i  to  totalnie  blokuje 
inicjatywy  lokalne,  bo  jeżeli  my  jako  spółdzielnia  dodajemy  milion  złotych  na  obiekt 
sportowy,  a  chcemy od gminy tylko  dofinansowania  kilkadziesiąt  tysięcy  na  jakiś  zakres 
robót - nie, bo musi obiekt przejść na własność gminy, no przecież członkowie nie oddadzą 
miliona złotych tylko dlatego, ze gmina dała kilkadziesiąt tysięcy.  Chodzi o to, żeby takie 
zapisy blokujące inicjatywy,  w starym regulaminie zmienić. Ja mówię o strategii i dlatego 
zgłaszam  wniosek  formalny  o  przeniesienie  tego  tematu  na  nadzwyczajne  posiedzenie 
Komisji.

Ustalenia Komisji:

Komisja przedmiotowy projekt uchwały zdjęła z obrad Komisji i będzie rozpatrywała 
na  nadzwyczajnym  posiedzeniu  w dniu  26  czerwca  2007  roku.  Do  dnia  25  czerwca 
przedstawiciele  Prezydenta  dostarczą  zestawienie  wniosków,  o  które  wnioskował 
Przewodniczący. 

Głosowanie:
Powyższe zostało przyjęte jednogłośnie – 5 głosami za.
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Punkt – 7
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/1502/05 Rady 
Miasta  Gdańska  z  dnia  29.09.2005  roku  w  sprawie  zatwierdzenia  zakresu 
rzeczowego  i  źródeł  finansowania  przedsięwzięcia  inwestycyjnego  o  nazwie 
„Modernizacja gospodarki odpadami komunalnymi w Gdańsku” oraz udzielenia 
upoważnienia  do  podpisania  wniosku  i  jego  dofinansowanie  z  Funduszu 
Spójności  – druk nr 255
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Maciej Lorek –  Dyrektor Wydziału Środowiska 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały –  druk  nr  255  stanowi  załącznik  nr  14  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

Komisja przeprowadziła dyskusję,  w której nie zgłosiła żadnych poprawek i wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały i następnie przystąpiła do głosowania.

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie projektu  uchwały  RMG   w 
sprawie zmiany uchwały Nr XLII/1502/05 Rady Miasta Gdańska z dnia 29.09.2005 roku w 
sprawie  zatwierdzenia  zakresu  rzeczowego  i  źródeł  finansowania  przedsięwzięcia 
inwestycyjnego o nazwie „Modernizacja  gospodarki  odpadami komunalnymi  w Gdańsku” 
oraz  udzielenia  upoważnienia  do  podpisania  wniosku  o  jego  dofinansowanie  z  Funduszu 
Spójności  – druk nr 255

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie  -  5  głosami za  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 255 - bez poprawek.
Opinia Nr 15-11/109/87/2007 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.
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Punkt – 8
Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta 
Gdańska  Nr  XXII/650/04  z  dnia  25  marca  2004  roku  w  sprawie  przyjęcia 
wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Miasta 
Gdańska na lata 2004-2008 – druk nr 250
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy projekt  uchwały –  druk nr 250 stanowi załącznik  nr 16 do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

DYSKUSJA:
Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Była jakaś motywacja, kiedy mówiliśmy o tym, że oferta nabycia lokalu obowiązywać będzie 
przez  okres  6  miesięcy  od  dnia  jej  złożenia  przez  Prezydenta,  społecznie  uzasadniona. 
Mówiliśmy wówczas, ze lokator miał 6 miesięcy na podjęcie decyzji, czy ten lokal wykupi,, 
w tym czasie też miał możliwość załatwienia sobie pożyczki itd. Wielu jest lokatorów, którzy 
nie chcieli wykupywać mieszkania, mimo, że było ich na to stać, bo im jest tak dobrze, chcą 
zamieszkiwać  nadal  w  lokalu  komunalnym.  Obecnie  Pani  Dyrektor  mówi,  ze  ten  czas 
oczekiwania jest za długi na to, żeby lokator się zastanowił i proponujecie Państwo 1 miesiąc. 
Proszę przytoczyć jakiś przykład, dlaczego ten okres jest za długi?

Czy nastąpi  teraz taka fala,  że Prezydent  będzie  oferował  mieszkania  do sprzedaży,  czyli 
nastąpi zmiana polityki i zacznie Prezydent takie oferty składać, bo na mocy tej uchwały ma 
się zacząć coś dziać

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Jak  Państwo  pamiętają  w  poprzedniej  kadencji,  dotyczyło  to  bodajże  5  nieruchomości 
położonych we Wrzeszczu między innymi była to ulica Lelewela, Matejki i Waryńskiego i 
praktycznie nie zdało to egzaminu, była też propozycja wniesienia budynku przy ul. Pańskiej 
aportem do TBS Motława, celem rewitalizacji obiektu. Były przedłożone propozycje, ludzie 
się wahali i ostatecznie i tak się skończyło na tym, że miasto zaproponowało lokale zamienne. 
Budynek  został  przekazany  do  TBS  i  są  prowadzone  prace  do  jego  odrestaurowania, 
rewitalizacji  pełnej.  Tak, że tutaj  nie widzimy uzasadnienia,  co do wstępnego wydłużania 
tego  okresu  na  podjęcie  decyzji,  zwłaszcza,  że  warunki  ekonomiczne  podlegają  stałym 
zmianom i tutaj nie zmieni to w jakiś radykalny sposób na niekorzyść najemcy.

Jaka jest polityka miasta? Mówimy o nieruchomościach, które w planie zagospodarowania 
przestrzennego nie mają funkcji mieszkaniowej. Oczywiście może zdarzyć się, że będzie to 
funkcja mieszkaniowa, ale sąsiadujące na przykład działki z punktu widzenia interesu gminy 
powstanie  tam atrakcyjnych obiektów, zgodnie z funkcją,  czy usług, np. dla doskonalenia 
funkcjonowania  tych  usług w tym nowym obrębie,  korzystne  byłoby np.  dodanie  działki, 
która  była  zabudowana  budynkiem  mieszkalnym,  ale  np.  z  punktu  widzenia 
komunikacyjnego, stworzenia miejsc postojowych, stworzenia miejsc rekreacyjnych zasadne 
byłoby  dla  podniesienia  ceny  tej  nieruchomości  zbywanej,  zgodnie  z  przeznaczeniem  w 
planie. Może się zdarzyć również konieczność wykwaterowania mieszkańców z budynku. Ale 
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tak, jak powiedziałam Prezydent zachowuje tutaj, w każdym przypadku, zarówno w takim, 
kiedy  będzie  budynek  usytuowany  na  terenie  przeznaczonym  pod  inne  funkcje  niż 
mieszkaniowe,  gdzie  de  facto,  gdyby  gmina  nie  podejmowała  inicjatywy  sprzedaży,  ta 
sprzedaż nie nastąpiła by z uwagi na to, że jest niezgodność w planie, jak również w tym 
drugim  przypadku  nie  naruszamy  prawa  najemcy  do  pierwszeństwa  nabycia  i 
przysługujących mu praw, zarówno z ustawy o gospodarce nieruchomościami, jak również z 
ustawy  o  ochronie  praw  lokatorów,  gdzie  mowa  jest  następująca.  Z  przypadku 
nieskorzystania z pierwszeństwa nabycia, każdorazowo miasto jest zobowiązane i zapewnia 
lokal  zamienny  najemcy.  Tutaj  myślę,  że  ten  interes  najemców nie  ulegnie  radykalnemu 
uszczerbkowi.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
To znaczy,  że jeżeli  miasto złoży ofertę  lokatorom w budynku i  z całego 10 lokalowego 
budynku np. 2 się zdecyduje, pozostali nie. Co wtedy?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zostawiamy  go  w  lokalu  i  sprzedajemy  pozostały  udział.  Natomiast,  co  do  pozostałych 
najemców, którzy nie będą zainteresowani wykupem, wówczas do wyboru proponujemy, w 
tej ofercie będzie, że godzi się z konsekwencją, że zostanie sprzedany na rzecz z prawem w 
myśl ustawy o ochronie praw lokatorów – zapewnienie jego potrzeb mieszkaniowych przez 
nabywcę,  bądź  też  zgodnie  z  ustawą  o  ochronie  praw  lokatorów  zapewnia  gmina  lokal 
zamienny w swoich zasobach, czyli  na swoich dotychczasowych warunkach czynszowych, 
wynikających  z  ustawy  o  ochronie  praw  lokatorów.  Czyli  ta  informacja  zawarowana  w 
wieloletnim  programie  i  w  przepisach  prawa  wyższego  rzędu  ustawy  o  gospodarce 
nieruchomościami i ustawy o ochronie praw lokatorów zostaną zapewnione.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
Przykładowo.  Pozostaje  jeden  lokator.  Obiekt  nie  jest  przeznaczony  do  funkcji 
mieszkaniowej, ale on ten lokal wykupił. Co się wówczas robi?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Jest właścicielem lokalu.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
Czego?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Swojego lokalu.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
Co z resztą, w powietrzu będzie wisiał?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Będzie we wspólnocie mieszkaniowej, z kimś innym niż gmina.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
Jaki  jest  sens  sprzedawania  jednego  lokalu,  jeżeli  reszta  nie  wykupi  lokali?  Trzeba  ich 
pozostawić, bo funkcja mieszkaniowa tego obiektu pozostanie. Nie rozumiem dlaczego to jest 
robione, jaki jest w tym cel? Jak się kwalifikuje te lokale, bo jednym się proponuje sprzedaż 
na siłę a innym nie?

13



Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wszyscy lokatorzy będą mieć zaproponowane.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
Wszystkie lokale komunalne dostaną taką propozycję?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wszystkie lokale, mówimy o budynkach,  które z punktu widzenia gospodarczego interesu 
miasta.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
A jaki to będzie interes miasta?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Są tereny, działki przeznaczone do zbycia, które mają funkcję usługową.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
Przepraszam bardzo. Ja to rozumiem, ale Pani powtarza to samo. Na przykład. Jest funkcja 
usługowa, zostaje jeden lokator, który tam zamieszkuje i już jest po funkcji usługowej.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Przepraszam  bardzo.  Rozumiem  to,  jeśli  by  gmina  chciała  teren  przeznaczyć,  gdzie  jest 
budynek mieszkalny np. na most, drogę – to wysiedli tych lokatorów i da im odszkodowanie.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji 
To  wiadomo,  że  jak  przyjdzie  nowy  właściciel,  który  kupi  ten  budynek  i  jest  tam  10 
lokatorów, to musi im dać mieszkania nie gorsze, a jak będzie miał jednego lokatora, to kupi 
mu wille i wybuduje wieżowiec. Tak to rozumiem.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Wracając do przeszłości. Tłumaczone było, o tych nieruchomościach przy Lelewela, Matejki 
itd.  był  tam  okres  6  miesięcy  do  podjęcia  decyzji  i  rozumiem,  że  ci  mieszkańcy  nie 
zdecydowali  się  na to,  i  co dalej?  Czy tam był inwestor,  który chciał  to  kupić,  ale  po 6 
miesiącach się rozmyślił, czy miasto postąpiło dalej i szukało tam inwestora?

Z uzasadnienia,  które jest  w uchwale tak napisane, cyt.  „...  w celu uzyskania korzystnych 
warunków zbycia  nieruchomości  jedna z  przeszkód  jest  wydłużony  czas  do 6 miesięcy...” 
Wiem, że  jeżeli   np.   ktoś  chce kupować nieruchomość i  wie,  aha  mam to za miesiąc. 
Natomiast rynek nieruchomości jest taki, że zanim zrobi się projekt planu zagospodarowania, 
to zainteresowany nawet i rok czasu może czekać. Czy był taki przypadek, że kontrahent się 
wycofał?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Wtedy to była jeszcze taka forma, powiedzmy bardzo kulawa tych działań. Tam miało być 
wniesione aportem do GTBS celem pozyskania środków na odrestaurowanie lokali. Sprawa ta 
wywołała  ogromną  burzę,  były  spore  naciski  ze  strony  radnych,  samych  mieszkańców. 
Ostatecznie ta uchwała o wniesieniu tego aportu została anulowana, więc nie zostały podjęte 
dalsze kroki.

Natomiast  teraz  mówimy  o  sytuacjach  takich.  Na  przykład  są  nieruchomości,  gdzie 
pozyskane  środki  można  przeznaczyć  na  zakup  lokali  mieszkalnych,  ale  tak  jak 
powiedziałam,  czy  z  punktu  widzenia  funkcji,  która  jest  przeznaczona  w planie,  czy  też 
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podniesienia  atrakcyjności  dla  części  działki,  która  jest  przeznaczona  na  inną  niż 
mieszkaniowa  funkcję,  konieczne  byłoby  wykwaterowanie  mieszkańców  i  dołączenie  jak 
gdyby do puli transakcyjnej jeszcze dodatkowo jednej działki, wtedy zyska miasto.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Przepraszam bardzo. Czytając uzasadnienie tej uchwały odnoszę wrażenie, że jest to robione 
pod jednego konkretnego inwestora. Proszę powiedzieć o co chodzi? Jest już konkretny cel, 
że będzie w ten sposób robione, czy to jest po to, żeby zacząć, czy już jest jakiś projekt, ze w 
ten sposób ma być to zrobione?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Są sygnały. Są przygotowania, ale nie ma konkretnych lokalizacji.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
To jest bardzo ważna chwila, że w zasadzie skracamy ten okres. Wiem, że to będzie bardzo 
ważna chwila, kiedy Prezydent się na coś takiego decyduje, i my jako radni opozycyjni, dla 
nas jest to bardzo ważny moment, bo musimy podjąć decyzję. Czy taką decyzję Prezydent 
popierać, czy nie. Jednocześnie np. taką zmianę z 6 miesięcy na jeden miesiąc itd., bo jak 
Prezydent powiedział a złoży oferty w jakimś budynku, to musi być gotowy na to, że ludzie 
nie przyjmą tych ofert, nie zdecydują się, a zatem wtedy musi podjąć decyzję, że przekazuje 
ten  majątek  do  spółki  i  komercjalizuje  go  w  ten  sposób,  albo  go  sprzedaje  itd.  Wtedy 
dochodzimy do pewnego problemu społecznego,  bo ta  sytuacja  się powtarza tej  uchwały, 
która kiedyś zaistniała.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Prezydent będzie musiał w bardzo wywarzony sposób podchodzić do tych nieruchomości, 
właśnie  między innymi  z  powodów społecznych,  a  przede wszystkim również  z  powodu 
zabezpieczenia  konicznych  lokali  zamiennych  dla  tych,  którzy  nie  zechcą  skorzystać  z 
pierwszeństwa nabycia. W związku z tym na pewno ta decyzja Prezydenta będzie wcześniej 
przygotowywana i rozważana pod tym względem. Ja się nie spodziewam, że to będzie akcja 
na skalę całego miasta.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Zgłosił  wniosek  formalny,  aby  Komisja  przyjęła  poprawkę  i  w  miejsce  terminu  jednego 
miesiąca wpisać 6 tygodni.

Radny Ryszard Sylwestrzak – członek Komisji
Ja tylko jednej sprawy nie rozumiem. Ludzie chcą wykupywać mieszkania i oczekują kilka 
miesięcy, bo taka jest kolejka a my tutaj się spieszymy ze sprzedażą, nie wiem jaki cel ma ta 
uchwała? 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Złożył oświadczenie do protokołu. Radni PiS poprzemy zmiany w uchwale o prywatyzacji, 
tak zakładam, że poprzemy, nie wiem jak koledzy będą głosować, ale zakładam, że Prezydent 
racjonalnie będzie operował takim narzędziem, jakim jest zmiana do tej uchwały, to narzędzie 
jest ostre jak skalp, można tym poczynić również szkody społeczne. Jeżeli nie przyniosła by 
ona zamierzonych skutków, będziemy próbowali zaproponować zmianę do tej uchwały.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Ta  uchwała,  która  obecnie  obowiązuje  będzie  obowiązywała  do  2008  roku,  wobec  tego 
jeszcze za tej kadencji będzie przygotowywana uchwała na następne 5 lat, która będzie te 
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doświadczenia  dotychczasowe  jakby  konsumować,  żeby  uniknąć  w  przyszłości  jakichś 
niedopowiedzeń itd. 

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji
Proponuję, żeby nasze sugestie w tym zakresie realizować w ten sposób, żeby to nie poszło w 
złą  stronę,  abyśmy  tak,  jak  opiniujemy  jakiemuś  wnukowi,  czy  wnuczce  dać  lokal  po 
dziadkach,  opiniujemy  tego  dużo,  żeby  takie  sytuacje,  kiedy  jest  konkretny  budynek, 
konkretny teren opiniowała Komisja. Wówczas będziemy, tak ja pośrednik mieli informację, 
czy to przybiera dobry kierunek, jak my to widzimy, może korekta, wzajemne konsultacje 
itd., bo wchodzimy w coś nowego. To będzie jakaś wspólna próba, szersza konsultacja, nie 
tylko jeden człowiek, jak wyjdzie nie tak.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Może byśmy coś w tym momencie utargowali,  że owszem tu mamy taki ruch, ale byśmy 
mieli jakieś zabezpieczenie w innym miejscu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Czyli mielibyśmy weryfikować budynki? Nie wiem jak to wygląda od strony prawnej?

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Proponuję,  abyśmy  na  przyszła  Komisję  coś  przygotowali.  Spojrzymy  w  uchwałę  i 
zobaczymy, gdzie można taki zapis umieścić.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zastanawiam się,  czy  nie  przy  uchwale  dotyczącej  sprzedaży lokali  mieszkalnych,  bo  to 
głównie będzie związane głownie z tymi transakcjami .

Przewodniczący Piotr Dzik
Taki zapis powinien być w uchwale planu wieloletniego.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zastanawiam  się,  czy  w  uchwale  dotyczącej  zasad  gospodarowania,  czy  w  wieloletnim 
programie, czy co do zasad zbywania nieruchomości.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Na  podstawie  tej  uchwały  przekazałaby  Pani  kamienice  do  Gdańskiego  Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Tak, ale generalnie jest to zbycie nieruchomości, wniesienie aportem i na podstawie uchwały 
Wydział Skarbu realizuje to, czy w sprawie zasad zbywania.

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji
Czyli  zmiana  musiałaby  być  w  dwóch  uchwałach.  Spróbujemy  się  do  tego  wniosku 
przygotować,  może  się  uda  na  przyszłą  Komisję.  W  tej  chwili  tego  wniosku  bym  nie 
generował, ale może to by był dobry bezpiecznik.

Przewodniczący Piotr Dzik
Została zgłoszona poprawka, zamykam dyskusję i przechodzimy do głosowania.
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Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodniczący Piotr Dzik
Podał pod głosowanie przyjęcie następującej poprawki:
W § 1, ostatnie zdanie otrzymuje brzmienie: „Oferta nabycia lokalu obowiązywać będzie  
przez okres 6 tygodni od jej złożenia przez Prezydenta Miasta Gdańska”

Głosowanie:
Poprawka został przyjęta jednogłośnie- 5 głosami za.

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  i  pozytywne  zaopiniowanie  projektu  uchwały  RMG 
zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXII/650/04 z dnia 25 marca 2004 roku w 
sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta 
Gdańska na lata 2004-2008 , zawartego w druku nr 250 wraz z przyjętą poprawką.

Głosowanie:
Komisja  jednogłośnie  – 5  głosami za  -  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy  
projekt uchwały, zawarty w druku nr 250  z w/w poprawką.
Opinia Nr 15-11/110/88/2007 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Punkt – 9.1)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Dunikowskiego 15B w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek -  pismo  WGK-II-71414/14/N/4/07/AW  z  dnia 
31.05.2007r. wraz z raportem stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/111/89/2007 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych
 

Punkt – 9.2)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Sierpowej 25 w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek -  pismo  WGK-II-71414/14/Ś/35/05/07/AW  z  dnia 
04.06.2007r. wraz z raportem stanowi załącznik nr 20 do protokołu.
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Opinia Nr 15-11/112/90/2007 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.3)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Wyzwolenia 50 I.A w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek -  pismo  WGK-II-71414/14/N/31/07/AW  z  dnia 
05.06.2007r. wraz z raportem stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/113/91/2007 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.4)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Uczniowska 10A  w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek -  pismo  WGK-II-71414/14/N/34/07/AW  z  dnia 
11.06.2007r.wraz z raportem stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/114/92/2007 stanowi załącznik nr 25 do protokołu

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.5)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Grottgera 8A/9 w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek -  pismo  WGK-II-71414/14/O/29/06/MS  z  dnia 
11.06.2007r.wraz z raportem stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/115/93/2007 stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych
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Punkt – 9.6)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Hallera 106 w Gdańsku

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek - pismo  WGK-II-71414/14/W/27/07/MS  z  dnia 
15.06.2007r.     wraz z raportem stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Opinia Nr 15-11/116/94/2007 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.7)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Hallera 127 w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy wniosek - pismo WGK-II-71414/14/W/186/06/07/MS z  dnia 
19.06.2007r. wraz z raportem stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/117/95/2007 stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.8)
Rozpatrzenie  wniosków  w  sprawie  przepisania  uprawnień  do  lokali 
mieszkalnych, zlokalizowanych przy ul. Poczty Gdańskiej 2 w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek - pismo  WGK-II-71414/14/O/17/06/07/MS  z  dnia 
15.06.2007r.wraz z raportem stanowi załącznik nr 32 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/118/96/2007 stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.9)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Staszica 3 w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek - pismo  WGK-II-71414/14/W/55/07/MS  z  dnia 
15.06.2007r. wraz z raportem stanowi załącznik nr 34 do protokołu.
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Opinia Nr 15-11/119/97/2007 stanowi załącznik nr 35 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.10)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Reduta Żbik  7E w Gdańsku.

Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy wniosek -    pismo WGK-II-71414/14/Ś/206/06/07/MS z  dnia   
15.06.2007r.wraz z raportem stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/120/98/2007 stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 9.11)
Rozpatrzenie  wniosku Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do lokalu 
mieszkalnego, zlokalizowanego przy ul. Strajku Dokerów 18 w Gdańsku.
Pani Barbara Majewska- Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferowała  przedmiotowy  wniosek-  pismo  WGK-II-71414/20/Ś/158/2007/GK  z  dnia 
19.06.2007r.wraz z raportem stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

Opinia Nr 15-11/121/99/2007 stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt – 10
Rozpatrzenie wniosków Prezydenta w sprawie przepisania uprawnień do 
lokali  użytkowych  –  garaży  –  pismo nr  WGK-II-7144/579/07/JM z  dnia 
13.06. 2007r. stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

• ul. Kochanowskiego 116/120 w Gdańsku, garaż nr 5  
 
Opinia Nr 15-11/122/100/2007 stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

• garaż, segment 22, box nr 9, zlokalizowany przy ul. Kobieli w Gdańsku.   
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Opinia Nr 15-11/123/101/2007 stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych

Punkt - 11
Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja.

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej spraw ze strony członków Komisji, porządek obrad został 
wyczerpany, dziękuję za udział w posiedzeniu Komisji i zamykam posiedzenie.

Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 19,30

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Protokół sporządziła:

Elżbieta Wajs- Deyck
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